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Antrag auf Durchführung der Prüfungsphase nach der                      PhD-Promotionsordnung vom 24. Februar 2021

Request to Complete the Examination Phase under the 
PhD Doctoral Examination Regulations of February 24, 2021



Bitte ausfüllen / Please fill out: 
Name Promovend*in / Full name Doctoral Student

Hiermit möchte ich von der in §16 der Promotionsordnung vom 24. Februar 2021 genannten Wechselmöglichkeit Gebrauch zu machen und beantrage die Prüfungsphase nach den Regelungen* der Promotionsordnung vom 24. Februar 2021 zu Ende zu führen. Die damit einher-gehenden Regularien aus der jeweils gültigen Fassung der Promotionsordnung sind mir bekannt. Die Qualifikationsphase wurde entsprechend nach den Bestimmungen der Promotionsordnung vom 2. September 2014 in der jeweils gültigen Fassung eröffnet. 

I want to make use of the option provided for in §16 of the Doctoral Examination Regulations of February 24, 2021, and hereby request completion of the examination phase** under the                  Doctoral Examination Regulations of February 24, 2021. I am aware of the associated regulations from the currently valid version of the doctoral degree regulations available on the website. The qualification phase was opened in accordance with the Doctoral Examination Regulations of         September 2, 2014, as amended. 




Ort, den Datum
City, Date

Unterschrift Promovend*in                 _____________________________
Signature of the Doctoral Student               


* 	die Prüfungsphase wird gemäß §7 der Promotionsordnung (Bekanntmachung 2021, zuletzt geändert gemäß amtlicher Bekanntmachung vom 08.03.2024) eröffnet und beinhaltet u.a. die Anwendung eines anderen Bewertungssystems (§10) mit möglicher Drittgutachtenerstellung (§10 (5)) sowie die verbindliche Gliederung der Dissertation gemäß den auf der Website verfügbaren Vorlagen (§6 (5)). 
**  	The examination phase will be opened according to para 7 of the Doctoral Degree Regulations (Feb. 2021, last amended in accordance with the official announcement dated March 8, 2024). Among other things, thesis and oral examination will be evaluated according to a different evaluation system (para. 10). Under certain conditions, an external third-party expert opinion is requested to determine the valuation (para. 10 (5)). The thesis must be structured according to the templates uploaded on the website (para. 6 (5)). 	 
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